
Mladinska pobuda bo zaživela
Na kongresu slovenskih mladincev, ki je bil

pred dvemi leti v Krškem, je bila sprejeta pobuda
o ustanavljanju malih produkcijskih enot v privat-
ni in družbeni lastnini. Njihovo ustanavljanje bi
vsekakor pomenilo razbijanje monopolov nekate-
rih delovnih organizacij, izboljšanje ponudbe ta-
ko storitvenim kot proizvodnim. Mladinska orga-
nizacija je tako dala pobudo in sodelovala pri
ustanovitvi danes že uveijavljenih delovnih orga-
nizacij Mikrohit, Mikroada in DO Pris.

Tovrstna razmišljanja in ideje pa so bile ves čas
močno prisotne tudi v naši občinski mladinski
organizaciji. Na iniciativo skupine mladih stro-
kovnjakov - polnih znanja in idej je Predsedstvo
OK ZSMS 21. decembra lani soglasno sprejelo
pobudo o ustanovitvi delovne organizacije s po-
dročja načrtovanja mikroračunalniške, prograrn-
ske opreme ter računalniško podprtih sistemov.
Sama pobuda vsebuje tudi terminski plan predvi-
denih aktivnosti in tako naj bi nova delovna orga-
nizacija pričela z delom v mesecu juniju tega leta.
Ze sedaj pa obstaja za storitve omenjene organi-
zacije, katere delovno ime je DO Mikro - pre-
cejšnje zanimanje, kar potrjujejo že zagotovljeni
posli in naročila. Vse do poletja bo treba nameniti
največ naporov zagotoviti finančnih sredstev za

nabavo opreme in pričetek obratovanja. Občinski
izvršni svet je pokazal izjemno razumevanje, saj
omenjena ustanovitev DO Mikro predstavlja tudi
uresničevanje s planom in resolucijo opredeljenih
ciljev o hitrejšem razvoju drobnega gospodarstva
v občini. Nekaj več kot petčlanski »kolektiv« bo
tako sprva deloval v začasnih prostorih, ob more-
bitni razširitvi dejavnosti pa se bo preselil na
dokončno lokacijo. Še to. Veliko razumevanje pa
so dosedaj izkazale tudi nekatere večje delovne
organizacije v naši občini.

In kot nam je dejal Slavko Slak, predsednik
občinske mladinske organizacije, »so v veliko po-
moč tudi izkušnje že omenjenih delujočih organi-
zacij. Ostaja pa v naši družbi še vedno odprt
problem ustanavljanja teh malih produkcijskih
enot, saj le-to sistemsko ni rešeno in je tovrsten
način preko mladinskih organizacij le začasen.
Možne so spremembe zakonskih aktov, z ustanav-
ljanjem različnih skladov bi morali podpirati in
pospeševati ustanavljanje tovrstnih produkcijskih
enot, saj so se uveljavile predvsem z dobrim de-
lom, hitro prilagodljivostjo razmeram na tržišču.

Morda tudi v razpravah ob ustavnih dopolnilih
ne bi kazalo zanemariti tega problema.«


